
t oseei r ani . i r
7

شهرستانها 5 شماره  1349 /       چهارشنبه  27  اردیبهشت   1402  /     26  شوال  1444  /  17  می   2023

 اصفهان-مریم مومنــی، خبرنگار 
توسعه ایرانی-احمدرضا طحانیان، مدیر 
عامل نمایشــگاه بین المللی اصفهان با 
حضور جمعی از خبرنگاران رسانه های 
استانی، ملی، خبرگزاری های رسمی و 
روزنامه نگاران اقتصادی در سالن همایش  
نمایشگاه بین المللی اصفهان برگزار شد.

 احمدرضا طحانیان با توجه به اهمیت 
احداث نمایشــگاه بین المللی اصفهان 

و جابجایی این مــکان اقتصادی پس از 
سال ها گفت: ابتدا از تمام کسانی که در 
طراحی، اجرا و به پایان رساندن ساخت 
این بنا تلاش کرده اند ســپاس گذاری 
می کنم چرا که احداث این ساختمان و 
فراهم کردن این سازه جدید در راستای 
خدمت بــه مردم خوبمان انجام شــده 
اســت؛ اما در دوره جدید تلاش کردیم 
برخی از کاســتی ها را تکمیل کنیم. به 

عنوان مثال تکمیل پارکینگ نمایشگاه 
که در حاضــر 360 فضای پارک خودرو 
به پارکینگ اضافه شــده است. تکمیل 
اتاق هــای مذاکره که در حــال حاضر 
امکان اســتفاده از این اتاق ها برای عقد 
قراردادهای تجاری، برگزاری کلاس های 
آموزشی و برنامه های جانبی و همچنین 
مذاکره طرف های تجــاری کاملا آماده 
است. احداث جاده بارانداز نیز طی ماه های 

گذشــته طراحی و اجرا شــد و اجرایی 
این طرح برای کنترل ترافیک و ایمنی 
تردد کامیون ها در هنگام ورود و خروج 

کالاهای غرفه داران بسیار مهم بود.
وی افــزود: با در نظر گرفتن ســیر 
تحولات سریع در صنعت و کسب و کارها 
بطور عام و به تبع آن صنعت نمایشگاهی 
بطور خاص لازم بود در حوزه تدوین و بروز 
رسانی راهبردها و اهداف کلان راهبردی 

در شرکت نمایشگاه های اصفهان تجدید 
نظر شــود و در این راســتا  به تازگی با 
مطالعات وسیعی در خصوص ترندهای 
جهانی و الگوهای بین المللی، و بهره مندی 
از اتاق فکر متشــکل از خبرگان صنعت 
نمایشگاهی در سطح ملی، سند استراتژی 
جدیــدی را تدوین و اجــرای آن را آغاز 
کرده ایم. به تاکید وی این سند قادر است 
اصفهان را به عنوان یک هاب منطقه ای 
مطلوب و موثر و رویداد محور در سطح 
کشور مطرح کند و مأموریت ما بر اساس 
این سند ایجاد بستر و زمینه لازم براي 
تبادل ایده ها، نظرها و برندها، آشــنایي 
بازدیدکننــدگان با کالاهــا، خدمات و 
تکنولوژي هاي ممالک مختلف، گسترش 
مبادلات تجاري، جلب سرمایه گذاري 
و بستر ســازي جهت تبادل تجربیات 
اقتصــادي و اجتماعــي، محصولات 
گوناگون در حوزه هاي مختلف کسب و 
کار و رشد و توسعه اقتصادي کشور بویژه 
استان اصفهان با اســتفاده از نیروهاي 
مجرب و شیوه هاي نوین و خلاقانه است.

طحانیان با توجه به جایگاه نمایشگاه 
در ارتباطات و توسعه اقتصادی گفت: از 
نظر ما نمایشگاه شــتاب دهنده، هویت 
ساز و شــبکه محور اســت و با توجه به 
برگزاری رویدادهای نمایشگاهی سعی 
کرده ایم امکان تحقق یافتن این ســه 
مفهوم اصلی را فراهم کنیم. در گذشته 

نمایشگاه صرفا بنگاه اقتصادی تعریف 
شــده بود، اما در تعریف جدیدی که در 
برنامه چشم انداز نمایشگاه ارایه کرده ایم 
تمرکز اصلی ما روی زینفعان اســت. به 
عبارتی ما روی مشتریان تمرکز کردیم 
تا بتوانیم امکان ارایه خدمــات بهتر را 
فراهم کنیم و همچنین تماس کوشش 
ما از برگزاری نمایشــگاه رفتن به سوی 
برگزاری یک رویداد اســت. مدیر عامل 
نمایشــگاه اصفهان با توجه به کلیدواژه 
رویداد اضافه کرد: منظور مــا از رویداد 
یعنی نمایشگاه باشد، همزمان در همان 
نمایشگاه کلاس های آموزشی نیز برگزار 
گردد و مهمتر آنکه این ارتباطات شکل 

گرفته ادامه دار باشد.

مدیر عامل نمایشگاه بین المللی اصفهان : 

نمایشگاه شتاب دهنده، هویت ساز و شبکه محور است
احمدرضا طحانیان، مدیر 

عامل نمایشگاه بین المللی 
اصفهان با حضور جمعی 
از خبرنگاران رسانه های 

استانی، ملی، خبرگزاری های 
رسمی و روزنامه نگاران 

اقتصادی در سالن همایش  
نمایشگاه بین المللی اصفهان 

برگزار شد.

کرمانشاه-کبودی،خبرنگارتوســعه ایرانی- سرپرســت 
مخابرات استان کرمانشاه از افزایش ظرفیت فیبرنوری خانگی 
در استان به 50 هزار پورت تا پایان امســال خبر داد و افزود: در 
حال حاضر دو هزار پورت به متقاضیان در سطح استان واگذار 

شده است.
حمیدرضا امیری،  از ICT به عنوان پیشران توسعه پایدار 
کشور یاد کرد و افزود: برای توسعه باید بستر آن را ایجاد و تقویت 
کنیم و در نتیجه نیاز است که به حوزه ICT کشور توجه ویژه 

شود.
وی با اشــاره به درآمدهای و هزینه هــای مخابرات، گفت: 
درآمدهای ما باید متناسب با هزینه های ما باشد و این درحالیست که با وجود افزایش چند برابری قیمت تجهیزات و دستمزد و ... 
در چند سال گذشته تعرفه های مخابرات تغییری نکرده و تنها در سال گذشته اندکی به تعرفه ها اضافه شد که با توجه به افزایش 

هزینه ها هنوز زیان ده هستیم.
وی افزود: تعرفه جدید تلفن ثابت در مراکز استانها در حالی 15 هزار تومان در ماه تعیین شده که هزینه نگهداری هر خط تلفن 

ثابت ماهانه 35 هزار تومان است.
امیری گفت: این افزایش تعرفه ها در سال گذشته شاید اندکی از هزینه ها را جبران کند، اما قطعا برای رفع مشکلات مخابرات 

کافی نیست و اگر تعرفه ها به 80 هزار تومان افزایش پیدا کند آن زمان تازه درآمدها با هزینه ها به برابری می رسد.
وی افزود: علی رغم وجود این مشکلات شرکت مخابرات در راستای فرمایشات مقام معظم رهبری به برنامه های توسعه ای خود 

ادامه داده و به مناسب روز ارتباطات شاهد بهره برداری از 33 میلیارد تومان پروژه مخابراتی در سطح استان خواهیم بود.
امیری گفت: این پروژه ها در هفت سرفصل از جمله فیبر نوری، ارتقای سایت های همراه اول، اینترنت پرسرعت، نصب سایت 

همراه اول و ... به بهره برداری می رسند.
امیری از واگذاری دو هزار پورت فیبرنوری خانگی به متقاضیان در استان خبر داد و افزود: پیش بینی می شود بتوانیم تا پایان 

سال این عدد را به 6200 پورت برسانیم.
امیری با اشاره به ایجاد ظرفیت راه اندازی فیبرنوری خانگی در شش شهرستان کرمانشاه، اسلام آبادغرب، جوانرود، سنقر و 
کلیایی، پاوه و سرپل ذهاب گفت: در تلاش هستیم تا این برنامه را امسال در تمام شهرستان بر حسب نیازی که دارند و متقاضیانی 

که در آنها وجود دارد، اجرایی کنیم.

شهرکرد –پریســا مصیبی،خبرنگارتوسعه ایرانی-استان 
چهارمحال و بختیاری بین دو حوزه آبی کارون و زاینده رود قرار 
گرفته که 8۷ درصد زاینده رود در استان مجاور و 13 درصد آن در 
استان می باشد و آورد آب در شرایط نرمال و پر بارش دو میلیارد و 
300 میلیون مترمکعب در سال پیش بینی شده است که اکنون 
با افزایش جامعه و کاهش آورد رودخانه ها روبرو هســتیم که 
باعث تلاطم حوزه ها شده است و باید وزارت نیرو عرضه و تقاضا 

را تنظیم کند.
فردوس کریمی گفت: در حال حاضر رژیم بارندگی تغییر پیدا 
کرده و استان را بسیار بسیار به فقر و فلاکت انداخته بطوریکه 560 

میلیون مترمکعب تراز منفی آبی داشته که باید مصارف مجوز گرفته شده را درست مدیریت کنیم.
وی افزود: دشت شهرکرد از سال 13۷0 تاکنون حدود 1۹ متر تراز منفی داشته که بارش های امسال دو متر آن را جبران کرده 

و به حدود 1۷ متر رسیده است.
مدیر عامل شرکت آب منطقه ای استان تصریح کرد که 8۴ درصد از وسعت چهارمحال و بختیاری کوهستانی و دارای شیب 
است که آب ناشی از بارش های باران را به استان های پایین دست هدایت می کند.این روند در شهرستان بروجن نیز مشهودتر از 

سایر نقاط استان است
وی افزود : استان در سالهای اخیر متاسفانه با توجه به اینکه 18۴ رودخانه به طول 3200 کیلومتر دارد زیرساخت های مناسبی 

برای خدمات به مردم نداشته و باعث ناراحتی مردم شده است.
کریمی گفت : در بحران آبی سال گذشته شهرکرد، دولت مصمم به جبران کمبودها گردید به گونه ای که تلاش های مختلف 
زیرساختی و زیربنایی برای اجرای تامین آب شرب در نقاط مختلف شهرکرد انجام شد تا مشکل تامین آب به صورت جدی رفع شود. 
و با بسیج تمامی امکانات کشور و همزمان راه اندازی حدود چهار سامانه برای جایگزین کردن چشمه کوهرنگ و با فراخوان کردن 

تانکرهایی از سراسر کشور حدود ۷0 تانکر به این استان ارسال گردید و آبرسانی سیار در محلات شهر انجام گرفت.
وی افزود : با اضافه کردن 1۷ حلقه چاه و اجرای 20 کیلومتر لوله گذاری، توزیع آب معدنی در محلات شهرکرد، نصب پکیج کاهش 
گل آلودگی، تعبیه علمک برداشت آب از چاه های کشاورزی، اتصال خطوط آبرسانی موقت، کنترل کیفیت آب، آبرسانی شبانه، 
ایجاد حوضچه ته نشینی، فعال سازی ایستگاه تعادلی و افزایش ظرفیت برداشت آب از تصفیه خانه سامان، بخشی از اقداماتی بود که 

برای رفع مشکل آب شرب شهرکرد انجام گرفت .

سرپرست مخابرات استان:
ظرفیت»فیبرنوریخانگی«درکرمانشاهبه50هزارپورتمیرسد

مدیر عامل شرکت آب منطقه ای استان:
زیرساختهایمناسبیدرچهارمحالوبختیاریبرایخدماتبهمردموجودندارد

قزوین-خبرنگارتوسعه ایرانی- مدیرکل دفتر اجتماعی 
و فرهنگی اســتانداری قزوین با بیان اینکه توجه به محلات 
کم برخوردار در دســتور کار تیم اجرایی استان است، گفت: 
با پیگیری های جدی به دنبال احصاء مســائل اجتماعی و 

فرهنگی توسط خود مردم در این محلات هستیم.
محمد خورشــیدی با اشــاره به نقش پر رنگ مردم در 
تصمیم گیری ها، اظهار کرد: یکی از اصلی ترین و مهمترین 
وظایفی که به دنبال اجرایی شــدن آن و بهره مندی هرچه 
بیشــتر از ظرفیت مردمــی موجود در محلات هســتیم و 
امیدواریم هر چه زودتر محقق شود، تشکیل ستاد هماهنگی 

محلات هدف و کم برخوردار در استان قزوین است.
وی افزود: یکی از اهداف تشــکیل این ستاد آن است که 
فعالین محلات با مشورت با نخبگان و معتمدین محله، مسائل 
را احصاء، اولویت بندی و ارائه کنند تــا بتوانیم با هم افزایی 

ظرفیت های موجود دستگاه ها و مردم مسائل را حل کنیم.
پیش از این خورشیدی اعلام کرده بود: »مشارکت مردم 
در آرامش عمومی اثرگــذار خواهد بود و با مردمی ســازی 
تصمیم گیری از پشت درهای بسته خارج می شود زیرا مردم 

در احصای مسائل خودشان با خرد جمعی کمک خواهند کرد 
و اصل مهم در تصمیم سازی احصای درست مسائل است. حول 
مسئله فرهنگی و اجتماعی چند حلقه مفقوده وجود دارد؛ یک 
بخش مجموعه های مردمی و تشکل های مردم نهاد و 2 بخش 
دستگاه های دولتی در تشکل های مردم نهاد؛ در این راستا ما 
چند عنوان تعریف کردیم اول اینکه باید ستاد تشکل مردمی را 
در استانداری ایجاد کنیم سپس صاحبان شبکه های مردمی را 
مورد ارزیابی قرار دهیم و درنهایت تشکل ها را تخصصی کرده و 

مجمع ایجاد کنیم.«

ساری -خبرنگارتوسعه ایرانی-در صورتی که مشترکان 
بتوانند میزان مصرف خود را نسبت به دوره مشابه سال قبل 
کاهش دهند تا 20 برابر قیمت فروش برق پاداش دریافت 

می کنند.
وی با بیان اینکه قیمت تقریبی هر کیلوات ساعت برق 
برابر 100 تومان می باشــد که در صــورت کاهش مصرف 
نسبت به دوره مشابه سال گذشــته به ازای هر یک کیلوات 
ساعت 2000 تومان تخفیف و پاداش تعلق خواهد گرفت 
گفت : تفاوتی که طــرح پاداش صرفه جویــی برق با طرح 
سال گذشته دارد این است که در سال جاری مبلغ پاداش 
صرفه جویی تا 20 برابر افزایش داشــته است در حالی که 
سال گذشــته این مبلغ 5 برابر بود و این طرح شامل همه 

مشترکین می شود.
مدیرعامل شــرکت توزیع برق مازندران ضمن تقدیر از 
همکاری و همراهی مشترکین فهیم در تابستان سال گذشته، 
افزود : در سال جاری اگر مشترکان بتوانند در ماه های گرم 
سال)15 خرداد تا 15 شهریور( مصرف خود را نسبت به دوره 
مشابه ســال قبل کاهش داده و به 50درصد الگوی مصرف 

برسانند ، به ازای هر کیلووات ساعت کاهش مصرف معادل 
2000 تومان پاداش گرفته و از دولت بستانکار می شوند.

عدم استفاده از دســتگاههای برقی غیر ضرور ، کاهش 
مصرف در ساعات 1۴ تا 21،استفاده ازوسایل برقي پربازده 
به ویژه لوازم سرمایشــي و کولرهاي کم مصرف،خاموش 
کردن لامپهاي اضافي ،اســتفاده از دور کند کولر و رعایت 
دمای آســایش یعنی تنظیم دمای آن روی 2۴ درجه را از 
جمله راهکارهاي کاهش مصرف برق در تابستان و اختصاص 

پاداش به مشترکان برشمرد.

مدیرکل دفتر اجتماعی و فرهنگی استاندار:
ستادهماهنگیمحلاتکمبرخورداردرقزوینتشکیلمیشود

 مدیرعامل شرکت توزیع برق مازندران اعلام کرد:
قبضرایگانبرقباتخصیصپاداش20برابریصرفهجوییبهمشترکین

خبرخبر

روشنسازی
۳5پارکبزرگاراک

اراک –صادقی،خبرنگارتوســعه ایرانی-رئیس 
سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری 
اراک گفت: زیبایی بصری و تامین امنیت خانواده ها 
در شب برای استفاده از فضاهای سبز شهر و بوستان ها 

یکی از مهم ترین اهداف مدیریت شهری است.
احمد حســنی اظهار کرد: شهرداری در راستای 
بهبود خدمات رسانی به شهروندان، 35 پارک بزرگ 
سطح شهر را روشن کرده است که از آن جمله می توان 
به بوستان های باهنر، امیرکبیر، آزادی، شهر، شهدای 
گمنام، جنگل بلوار شهدای دولت، پرک لاله و پارک 
شهدای دفاع مقدس اشاره کرد.  رئیس سازمان سیما، 
منظر و فضای سبز شهری شهرداری اراک خاطرنشان 
کرد: اقدامات سازمان شامل احداث و بهبود روشنایی 
است، در حال حاضر روشن سازی بوستان رنگین کمان 
و رضوان را در دســت اقدام داریــم و روزهای آینده 
نورپردازی جنگل کوهپایه و منطقه دره گردو را انجام 
خواهیم داد. حسنی با اشاره به تأثیر خاموشی پارک ها بر 
افزایش ایجاد مزاحمت از سوی اراذل و اوباش و خرید و 
فروش مواد مخدر تصریح کرد: بوستان ها و جنگل هایی 
که کمتر مورد استفاده شهروندان قرار می گرفت برای 
افزایش امنیت شهروندانی که در اطراف این محدوده ها 
زندگی می کردند روشن سازی شده اند و سازمان در 
راستای پاسخگویی به مطالبات شهروندان و به منظور 
بهبود امنیت شــهروندان به محض اینکه روشنایی 
هریک از پارک های شهر دچار نقص شود، برای رفع 

آن اقدام خواهد کرد.
وی تاکید کرد: نورپردازی یکی از اهداف عمده در 
طراحی فضاهای شهری است و نقش مؤثری در هویت 
بخشیدن به مراکز و فضاهای شهری دارد، از همین رو 
تمام المان های سطح شــهر اراک به منظور افزایش 
زیبایی های بصری و به نحوی که برای دید رانندگان 

در شب مزاحمتی ایجاد نکند، نورپردازی شده است.
رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری 
شهرداری اراک با بیان اینکه یکی از اهداف سازمان 
سیما، منظر و فضای سبز شــهری ایجاد محیطی 
آرامش بخش و زیبا برای شهروندان است، گفت: ایجاد 
زیبایی بصری و تأمین امنیت خانواده ها در شب برای 
استفاده از فضاهای سبز شهری، از مهم ترین مواردی 
است که سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری برای 

آن اهتمام ویژه ای به کار گرفته است.

استاندار قزوین:
طرحهایپژوهشیدرمسیر
رفعمشکلاتجامعهباشد

قزوین-مصطفی مرادی،خبرنگارتوسعه ایرانی-
استاندار قزوین گفت: طرح های پژوهشی باید در مسیر 
برطرف کردن مسائل و مشکلات مردم قرار گیرد و در 

جامعه اثرگذاری داشته باشد. 
به گزارش خبرنگارما، محمدمهدی اعلایی در 
نشیت کارگروه تخصصی آموزش، پژوهش، فناوری 
و نوآوری استان قزوین اظهار کرد: موضوع پژوهش 
منشأ تحول، پیشرفت، ابتکار و خلاقیت است و با توجه 
به اینکه مسائل قابل پژوهش زیاد و اعتبارات پژوهشی 
محدود می باشد، ضروری است تا هزینه های پژوهشی 
برای حل موثرترین مسائل و مشکلات که پیشران 

توسعه و عامل تعالی استان باشند، پیش بینی شود.
وی با بیان اینکه این پروژه ها باید در حوزه هایی که 
مسائل اساسی استان هستند پیش بینی شود، گفت: 
پروژه های پژوهشــی باید در حوزه های اجتماعی، 
فرهنگی و اقتصادی، پروژه هایی تحول آفرین و توام با 
پیشرفت باشد. استاندار قزوین همچنین تاکید کرد: از 
پرداختن به موضوعات غیرضروری در حوزه پژوهش 
باید پرهیز کرد. اعلایی اضافه کرد: دبیرخانه کارگروه 
پژوهش با دستگاه هایی که در موضوعات مطرح شده 
حوزه های اجتماعی، اقتصادی و فرهنگی اثرگذاری 
کلیدی دارند مشورت کنند و یک یا دو پروژه خوب و 
اثرگذار استخراج و در مدار بررسی قرار گیرد، چراکه 
نتیجه یک پروژه به طور قطع از 10پروژه کتابخانه ای 
بیشتر خواهد بود. استاندار قزوین در خصوص یکی 
از موارد طرح شــده با عنوان شاخص های تولیدی 
مرغ گوشتی آرین با سایر سویه های تجاری جوجه 
گوشــتی موجود در ایران در این نشست نیز گفت: 
در این پروژه مدیریت موضوع با رویکرد خودکفایی 
و توجه به تولید داخلی دنبال شود و تنها به مباحث 
تخصصی تولیدی و فنی آن تمرکز نشود چراکه این 
پروژه قرار است به عنوان یک جایگزین برای واردات 

در نظر گرفته شود.
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